
Україна очікує від Мадридського саміту НАТО, що відбудеться вже в 

червні, чіткої перспективи членства в Альянсі, – заступник голови 

Комітету з питань цифрової трансформації Єгор Чернєв 

 

 
 

Про це зазначив заступник голови Комітету з питань цифрової 

трансформації, член міжпарламентської ради Україна-НАТО Єгор Чернєв за 

підсумками зустрічі Міжпарламентської ради Україна-НАТО, в межах якої до 

Львова прибули колеги з 14 країн-членів Альянсу. 

„Ми розраховуємо отримати членство у НАТО без проходження 

процедури ПДЧ, про що говорила і тимчасово повірена у справах США 

Крістіна Квін. Адже ми маємо на це всі права та підстави. Шлях до НАТО 

закріплено у нашій Конституції, і змінювати її ніхто не буде“, – наголосив він. 

Україна ще до війни багато років успішно виконувала річні національні 

програми у рамках співпраці з НАТО і проводила необхідні реформи, що і було 

виконанням ПДЧ. Наразі надшвидкими темпами відбувається перехід України 

на озброєння та стандарти НАТО, і через деякий час це призведе до майже 

повної сумісності української армії з арміями інших країн-членів Альянсу. 

„Наш вступ до НАТО може відбутися лише після завершення війни. Але 

він має бути швидким та гарантованим, про що ми хочемо почути у Мадриді. І 

тоді жодні рецидиви імперських амбіцій у сусідній країні нам більше не 

загрожуватимуть“, – підсумував Єгор Чернєв. 

 

 

Джерело:   https://bit.ly/3MX8moB 

 

 

 

 


